e UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL THE NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS
TO THE BUREAU MEMBERS

Subject: Senior U23 World Championships
Dear Mr. President,
Following the considerable success of the Senior U23 European Championships during these last two years, the

Polish Wrestling Federation proposed to organize the first Senior U23 World Championships in 2017.

Following this request, we kindly inform you that the Technical Commission and the Executive Committee
approved this organization.

This competition will take place from the 215 to the 26 of November in Bydgoszcz (POL).
We will send to you the specific information and the program related to this competition as soon as possible.
We therefore encourage all National Wrestling Federations to participate in this event.

Sincerely Yours,

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES
AUX MEMBRES DU BUREAU

Concerne : Championnats du monde senior U23
Cher M. le Président,

Suite au succés considérable des Championnats d’Europe Senior U23 de ces deux derniéres années, la Fédération
Polonaise de Lutte a proposé d’organiser les premiers Championnats du Monde Senior U23 en 2017.

Suite a cette demande, nous vous informons que la Commission Technique ainsi que le Comité Exécutif ont
approuvé cette organisation.

Cette compétition se déroulera du 21 au 26 novembre dans la ville de Bydgoszcz (POL).

Nous vous enverrons aussi vite que possible les informations spécifiques ainsi que le programme de cette
compétition.

Nous encourageons donc toutes les Fédérations Nationales a participer a cet événement.
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